
 
  

Rondvraag Wipmolen Harmelen 

 

Onlangs bereikte de raad een brief van de bewoners van de Wipmolen in Harmelen die hun onvrede 

uitspreken over de uitkomst van een participatietraject om de inrichting van hun straat te 

verbeteren. naar aanleiding van genoemde brief heeft de CDA fractie de volgende vragen: 

1. Wat is de visie van het college op het gelopen participatietraject herinrichting Wipmolen 

Harmelen? 

2. Wat is de visie van het college op de inhoud van de brief die de bewoners van de Wipmolen 

stuurden? 

3. Welke mogelijkheden heeft de gemeente nog om de bewoners van de Wipmolen alsnog 

tegemoet te komen in hun wens voor meer groen in hun straat? 

 

Namens de CDA fractie, 

Toos van Soest 


